
 

 

Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen 
27. april 2022 
 
Deltagere: Henrik, Tenna, Ole, Louise og Klaus 
 
Dagsorden 
1. Status på legepladsen 
2. Planlægning af arbejdsdag 
3. Vejfond og vedligeholdelse af veje 
4. Valg af revisor/revisorsuppleant 
5. Andet 
 
 
 
1. Legepladsen er færdig opdateret, der mangler dog skiltning på vippen. Til arbejdsdag skal der 
laves lidt jordarbejde på højen under den nye rutsjebane. Legepladsen er færdigmeldt hos Odder 
Kommune. Anslået budget for anden etape er ca. 18.000 kr. 
 
2. Tilpasning af højen under rutsjebanen og gummimåtte af bunden. Maling af gynger og vippe. 
Arbejdsdagen bliver 21. maj. Klaus sørger for at printe invitationer ud. Henrik sørger for mad og 
drikke.   
 
3. Bestyrelsens næste opgave bliver at indhente et tilbud, for at se om vejfonds-indbetalingen skal 
sættes op. Asfalt-og gasprisen er steget markant, så det vurderes at der ikke længere er dækning.  
 
4. Klaus er blevet valgt som kassér, så nu mangler der en revisor. Vi vil spørge Rikke, om hun vil 
overtage revisorrollen. Der skal findes en suppleant for Henrik, da han flytter. Suppleanterne skal 
bruges indtil generalforsamlingen, hvor der vil være valg.  
 
5. Der var ingenting under punktet Andet 
 
 


